
 

Αθήνα, 15 Ιουνίου 2021 

Ερώτηση  

Προς τον Υπουργό Οικονομικών 

Θέμα: Έντονη ανησυχία των κατοίκων του Δ. Παγγαίου μετά τις φήμες για κλείσιμο 

του υποκαταστήματος της Εθνικής Τράπεζας στην Ελευθερούπολη 

Έντονη είναι η ανησυχία των κατοίκων του Δήμου Παγγαίου μετά τις φήμες για την 

επικείμενη παύση λειτουργίας του υποκαταστήματος της Εθνικής Τράπεζας στην 

Ελευθερούπολη. Είναι δεδομένο ότι ένα μεγάλο ποσοστό των συναλλαγών των κατοίκων 

του Δήμου πραγματοποιείται στο εν λόγω κατάστημα. Σε περίπτωση που επιβεβαιωθούν οι 

φήμες, η πρόσβαση σε κατάστημα άλλης πόλης θα είναι χρονοβόρα και δαπανηρή για τους 

κατοίκους.  

Να σημειωθεί ότι μεγάλο μέρος του πληθυσμού του Δήμου είναι άτομα τρίτης ηλικίας και ως 

εκ τούτου, θα καταστεί απαγορευτικό για εκείνους η οποιαδήποτε μετακίνηση σε άλλη πόλη. 

Εξάλλου, άτομα αυτής της ηλικιακής ομάδας δεν μπορούν να εξυπηρετηθούν με ηλεκτρονικά 

μέσα, καθώς δεν μπορούν να παρακολουθήσουν τις εξελίξεις της τεχνολογίας και των 

ηλεκτρονικών συναλλαγών και τα περισσότερα από αυτά δεν διαθέτουν μεταφορικό μέσο.  

Επειδή, η φημολογία για παύση λειτουργίας του καταστήματος της Εθνικής Τράπεζας στην 

Ελευθερούπολη έχει προκαλέσει έντονη ανησυχία στους κατοίκους. 

Επειδή, το ενδεχόμενο παύσης λειτουργίας θα επιφέρει ένα μεγάλο πλήγμα για την περιοχή 

και θα δυσχεραίνει την εξυπηρέτηση των πολιτών, ειδικά των μεγαλύτερων σε ηλικία. 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

Είναι εν γνώσει του η πρόθεση της Τράπεζας; Σε ποιες ενέργειες θα προβεί ώστε να 

μην προχωρήσει το κλείσιμο του υποκαταστήματος;  
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